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§ 26   

Övriga frågor 

Vice ordförande Therese Carlborg (M) tog upp fråga om att 

presidiet ges i uppdrag att se över formerna för allmänhetens 

frågestund. 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden beslöt att ge presidiet uppdraget. 

 

Marie Schött (M) lämnade en kort information från konferensen 

”Demens och demensvård inför 2020-talet. Redovisning av 

resultatet från SNAC”. Konferensen ägde rum den 20 maj 2015. 

 
Information från förtroenderåden vård- och 
omsorgsboenden 

 

Berit Nyberg (S) rapporterade från Linnégårdens vård- och 

omsorgsboende. 

 

Stian Raneke (S) rapporterade från Rio vård- och 

omsorgsboende. 

 

Birgit Marklund Beijer (S) rapporterade från Dianagårdens 

vård- och omsorgsboende. 

 

Henrik Lundquist (M) rapporterade från Kampementets vård- 

och omsorgsboende. 

 

Vice ordförande Therese Carlborg (M) ställde fråga till 

förvaltningen om den tidsplan för möten som är fastslagen för 

de olika förtroenderåden. Önskemål finns att se över 

mötestiderna. Förvaltningen återkommer med svar till nämnden. 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


